

明愛屯門馬登基金中學
2022-2023 年度 家長通告

敬啟者：

中六級家長日

為使學校與家庭邁向更緊密的合作，本校將定於2022年11月26日（星期六）舉行中六級家長日，目的在進一步瞭解學生在家及在學校的行為及學習情況，與班主任加強溝通，交換意見，從而改進 貴子弟的學業成績及品德，並作出適當的輔導。如有需要可約見學校社工。茲將家長日當天詳情臚列於下，懇請 撥冗積極參與。

| 項 目 | 時 間 | 地 點 |
|-------------------|------------------------|--------------------|
| (一) 展覽板 | 8:10 a.m. – 12:30 p.m. | 地下操場 |
| 1. 『學業成績優異』 | | |
| 2. 『沙爾德聖保祿女修會操行獎』 | | |
| 3. 『升學及生涯規劃資訊』 | | |
| (三) 家長與社工面談 | 8:10 a.m. – 12:30 p.m. | 社工室 (H118/N203) |
| (四) 與班主任面談 | ____午____時____分 | ____室 |

請於 2022 年 11 月 22 日(星期二)或之前將簽妥的回條交回班主任。如有任何查詢，請致電 24610304 聯絡各班主任。

此致

貴家長

校長

謹啟

袁國明

二零二二年十一月十七日

✂

家長通告第 2223_089 號

〔 回 條 〕

敬覆者：

本人已知悉有關「中六級家長日」事宜。

* 本人 將依時到校與班主任面談。

本人 因事未克出席，希望改於____月____日____時____分會見，敬希安排。

(* 請於適當位置加上“√”號。)

此覆

明愛屯門馬登基金中學

中_____班_____號 學生：_____

家長簽署 : _____

家長姓名 : _____

聯絡電話 : _____

日 期 : _____

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School
2022-2023 Parents' Notice

17 November 2022

Dear Parents / Guardians,

S.6 Parents' Day

Home-school collaboration is an integral feature of our school. In order to strengthen this relationship, we are organising a Parents' Day for S.6 classes on 26 November 2022 (Saturday). Through meeting the class teacher and exchanging views, we aim to further understand your child's performances at school and at home to improve their academic performance and behaviour. Consultations with our school social workers are available on request. The details of the Parents' Day are as follows:

| Item | Time | Venue |
|---|------------------------|-------------------|
| 1. Exhibition boards: | | |
| a. Excellence and Improvement in Academic Performance | 8:10 a.m. – 12:30 p.m. | School Playground |
| b. Sisters of St. Paul de Chartres Conduct Awards | | |
| c. Further Studies and Careers Planning Information | | |
| 4. Consultation with the school social workers | 8:10 a.m. – 12:30 p.m. | Rm H118/N203 |
| 5. Meeting the class teachers | _____ a.m. / p.m. | Rm _____ |

Please return the completed reply slip to the class teacher on or before 22 November 2022 (Tuesday). For enquiries, please contact the class teachers at 24610304.

We look forward to seeing you on the Parents' Day.

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming
Principal



Parents' Notice No.: 2223_089

Reply slip

Dear Sir,

I / We acknowledge the school notice on "S.6 Parents' Day", and

- * I / We would be able to meet the class teacher(s) at the time specified above.
 I / We would not be able to meet the class teacher(s) at the time specified above and would like to make an appointment with the class teacher(s) on _____ (Date)
 ____:____ (Time).

(*Please put a tick "✓" in the appropriate box.)

Name of Student : _____
 Class and Class no. : _____ ()
 Signature of Parent / Guardian : _____
 Name of Parent / Guardian : _____
 Contact no. : _____
 Date : _____